
Van:  

Verzonden: donderdag 6 augustus 2020 17:23 

Aan: info <info@assen.nl> 

Onderwerp: Kermis. 

 

 

Geachte gemeenteraad, 

Ik lees net op rtv drenthe dat er mogelijk een kermis komt in Assen. Waar wel 1000 mensen 

naar toe kunnen. Ik schrik hier toch erg van en mag hopen dat dit niet doorgaat. We hebben 

nog weinig corona besmettingen in Assen en dat willen we met z'n allen toch graag zo 

houden. Dat het Sander ten Bosch niet uitmaakt valt bij mij dan ook helemaal verkeerd. Ik 

mag toch hopen dat jullie als gemeenteraad een stuk wijzer zijn. Ik kan echt heel boos worden 

van dit soort dom gedrag. Ik weet wat het coronavirus kan aanrichten en echt niet alleen bij 

oudere mensen. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Assen. 


